

Dimanche de Pâques . 8H30 .

Ciel bleu , mais un vent froid souffle sur Peñiscola .

La procession de la Rencontre commence .

En fait , la Vierge de la Ermita sort de l'église du château et passe dans les rues du haut de Peñiscola ; au même moment , le Christ sort de l'église paroissiale et parcourt le bas du village .

Ils se rencontrent , face à face , au milieu de la rue principale ; la Vierge fait demi-tour après avoir été saluée par les pétards et accompagne le Christ à l'église paroissiale . Elle retourne ensuite dans son église .

Cette procession est celle d'un village : toute simple , sans touristes , peu de fleur intentionnellement (pour tenir compte de la crise ... ).

Commentaires bienvenus .

Easter sunday. Half past eight.

The sky is blue but a cold wind is blowing on Peñiscola.

The procession of " el Encuentro" is beginning.

In fact the Virgin of la Ermita is coming out of the castle church and goes through the streets of the top of Peñiscola.

At the same time, the Christ is coming out of the parish church and crosses the bottom of the village.

They meet, front to front, in the middle of the main street ; the Virgin turns back after being greeted by the firecrackers and goes with the Christ to the parish church. She then goes back to her church.

This procession is a village one : very simple, without a tourist, few flowers on purpose (because of the crisis...).

All comments are welcome